
Referat fra generalforsamling d. 28/10-21 
Grundejerforeningen Stenlandsengen 

 

”Sikke et fremmøde – vi måtte flytte lokale for at få plads til alle. Tak for 

det      ” 
 

1. Susanne Sonne #5 blev valgt til dirigent 
 

2. Carsten #34 meldte sig som referent 
 

3. Ingen eksterne personer var til stede 
 

4. Bestyrelsens beretning ved formanden Carsten#34: 
Året har endnu engang været præget af Corona, så det er nu 2 ½ år siden sidste generalforsamling. Der 
er i samme periode ikke afholdt nogen bestyrelsesmøder, men opretholdt kommunikation via mail. Af 
sociale aktiviteter i perioden er afholdt en arbejdsdag i juni 2020 og et Skt. Hans arrangement i 2021. I 
perioden blev sagen omkring den afspærrede grussti til Østergade via Michael Melkjorsens grund (langs 
Stenlandsparken) afgjort og desværre ikke til Stenlandsengens og Stenlandsparkens fordel. I stedet valgt 
Kommunen at lave en trampesti igennem skoven, som nu er ved at vokse helt til. Græsslåning samt 
snerydning har forsat med de samme leverandører. De har vist sig stadig at være de billigste.  

 
Beretningen blev godkendt med en tilføjelse om det nye tiltag med at byde nyindflyttere velkommen i 
kvarteret med vin og blomster samt et velkomstbrev som er sket et par gange. 
 
5.+6.  Aflæggelse af regnskab ved Lars Jensen#1: 
Der blev fremlagt regnskab for 2019 samt 2020 samt budgetforslag for indeværende år. 
Generalforsamlingen stillede nogen opklarende spørgsmål bl.a. om vedligeholdelseskontoen og 
godkendte derefter 

 
7.  Valg af formand Carsten#34 blev genvalgt.  

 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Mimi #2 valgte at gå af efter rigtig mange års indsats og Peter #16 blev valgt i stedet 
Lars S #5 valgte at gå af og Susanne #5 blev valgt i stedet 
Michael #36 blev genvalgt. 
Bestyrelsen konstituerer sig ved først kommende bestyrelsesmøde 

 
9. Karsten Sjørslev #20 blev genvalgt til kritisk revisor 

 
10. Valg af suppleanter: Bjarne #14 og Helle#28 

 
11. Følgende opfordringer blev vendt under afslutningen (eventuelt): 
- Farten på vejene skal ned - der køres alt for stærkt specielt på den brede strækning #38-#46. 
- Hurtig oprydning ude på stien efter nytår 
- Undersøgelse af giftniveau i volden ud mod Helsingørvejen 
- Ønske om fast honorar for manglende deltagelse i arbejdsdagen i forsommeren 

 

 
Glædelig jul til alle jer på Stenlandsengen fra alle os i bestyrelsen. 


